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Rada Miasta i Gminy Kórnik 

Komisja Budżetu i Finansów 

SE-BRM.0012.3.6.2024 

Protokół 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów odbyło się w dniu 22 sierpnia 2024 roku  w sali 

posiedzeń  ratusza  bnińskiego.  Obrady  rozpoczęto  o  godzinie   8:30,  a   zakończono          

o godzinie 12:56. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W spotkaniu uczestniczyli także: Przemysław Pacholski Burmistrz Miasta i Gminy 

Kórnik, Sebastian Wlazły wiceburmistrz MiG Kórnik, Bronisław Dominiak wiceburmistrz 

MiG Kórnik, Katarzyna Szamałek skarbnik MiG Kórnik, Joanna Łuszczyk z-ca 

kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami UMiG Kórnik, Joanna Grzybowska 

kierownik Wydziału Inwestycji Gminy UMiG Kórnik, Anna Borowiak kierownik Wydziału 

Eksploatacji Infrastruktury Technicznej UMiG Kórnik, Aneta Nowak-Flaczyńska 

kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi, Krystian Kazyaka z-ca 

kierownika Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi, Robert Przybysz prezes 

Wodociągi Kórnickie i Usługi Komunalne WODKOM Kórnik Sp. z o.o., Michał 

Magnuszewski przedstawiciel firmy P3, Olga Kowalczuk przedstawicielka firmy P3,   

Bartłomiej Olszewski wiceprezes KSS KOTWICA, Wiktor Giczela KSS KOTWICA, 

Paweł Kotas Organizator Triathlon 2024 Kórnik. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący komisji Adam Lewandowski otworzył posiedzenie Komisji Budżetu         

i Finansów. Powitał zebranych. Poinformował, że posiedzenie jest nagrywane, a zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku                  

z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Przewodniczący przypomniał procedurę głosowania i poprosił o zachowanie reguł 

dyskusji, kulturalne wypowiadanie się i wzajemny szacunek. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 20 radnych (radny Krzysztof Bajoński 

spóźnił się na posiedzenie). Komisja Budżetu i Finansów miała kworum i mogła 

podejmować prawomocne decyzje. Przewodniczący Adam Lewandowski zapytał, czy 

zebrani mają uwagi do ogłoszonego wcześniej porządku obrad. Głos zabrał Przemysław 

Pacholski burmistrz MiG Kórnik proponując zdjęcie z porządku obrad punktu 3e              

i przesunięcie punktu 4 na początek posiedzenia. Więcej uwag nie zgłoszono                  

i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad punktu 3e i przesunięcia pkt. 4 na początek. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Szczepaniak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Bajoński 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu eSesja. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad ze zmianą. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (2) 
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Magdalena Pawlaczyk, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Bajoński 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu eSesja. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

3. Zaopiniowanie wniosku w sprawie porozumienia dotyczącego budowy odcinków drogi 

w Robakowie i Dachowie - dodano 20.08.2024.  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037, 

b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok, 

c) w sprawie uchwały ustanowienia zasad przyznawania, wysokości diet i zwrotu 

kosztów podróży służbowej dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek, 

d) zmiany Uchwały Nr XXX/343/2013 Rady Miejskiej w Kórniku z dnia 30 stycznia 2013 

roku w sprawie: ustalenia wysokości stawek procentowych opłat adiacenckich, 

e) zgody na nabycie udziałów w nieruchomości położonej w obrębie Robakowo, gmina 

Kórnik, 

f) wyrażenie zgody na przyjęcie darowizny Dachowa, 

g) wyrażenie zgody na nieodpłatne obciążenie nieruchomości służebnością drogi 

koniecznej nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Robakowo, gmina Kórnik, 

h) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

sprzedaży nieruchomości położonych w Gądkach, 

i) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Poznańskiemu, 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu. 

5. Zapoznanie się z gospodarką odpadową prowadzoną przez Wodociągi Kórnickie        

i Usługi Komunalne WODKOM Kórnik Sp. z o.o. (godz. 9.45).  

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/f4ea5d37-83ac-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/f4ea5d37-83ac-4#collapse2
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/f4ea5d37-83ac-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/f4ea5d37-83ac-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/f4ea5d37-83ac-4#collapse4
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/f4ea5d37-83ac-4#collapse15
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/f4ea5d37-83ac-4#collapse15
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6. Zapoznanie się ze sprawozdaniem prezesa Kórnickiego Stowarzyszenia Sportowego 

KOTWICA (godz. 10.30).  

7. Zapoznanie się z wnioskiem organizatora zawodów Kórnik Triathlon 2024 (godz. 

11.15).  

8. Zapoznanie się z pismem Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego Oddziału 

Regionalnego w Poznaniu (godz. 11.30).  

9. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski.  

a) pismo -kamienica Rynek 7-dodano 19.08.2024 

10. Zakończenie posiedzenia.  

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Bajoński 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu eSesja. 

 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/f4ea5d37-83ac-4#collapse16
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/f4ea5d37-83ac-4#collapse16
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/f4ea5d37-83ac-4#collapse17
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/f4ea5d37-83ac-4#collapse17
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/f4ea5d37-83ac-4#collapse18
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/f4ea5d37-83ac-4#collapse18
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/f4ea5d37-83ac-4#collapse19
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/f4ea5d37-83ac-4#collapse21
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3. Zaopiniowanie wniosku w sprawie porozumienia dotyczącego budowy odcinków drogi 

w Robakowie i Dachowie. 

Michał Magnuszewski i Olga Kowalczuk przedstawiciele firmy P3 zapoznali radnych      

z treścią porozumienia – dokument jest załącznikiem do protokołu.  

Kwestię ewentualnych kosztów związanych z wypłatą odszkodowań dotyczących 

prowadzenia inwestycji omówił Sebastian Wlazły wiceburmistrz MiG Kórnik.  

Radny Adam Zydroń zapytał o przewidywany koszt tej inwestycji. Odpowiedzi udzielił 

Michał Magnuszewski informując, że firma P3 zabezpieczyła kwotę półtora miliona 

złotych na same wywłaszczenia i około czterech milionów złotych na budowę dróg.  

Kwoty te mogą jeszcze ulec zmianie do momentu otrzymania wszystkich pozwoleń na 

budowę i podpisania umowy z wykonawcą.  

Radny Piotr Szczepaniak przedstawił problem mieszkańców tych obszarów, jakim jest 

bezpieczeństwo na drodze. Ze względu na ukształtowanie terenu wiele odcinków 

prostych dróg niektórzy wykorzystują to jako tor wyścigowy nie przestrzegając 

przepisów prawa drogowego. Zapytał, czy inwestor bierze to pod uwagę. Michał 

Magnuszewski powiedział, że rozumie ten problem, cała koncepcja będzie uzgadniana  

z gminą. Radny Maciej Brylewski zapytał o teren, na którym powstaje inwestycja. 

Odpowiedzi udzielił Sebastian Wlazły wyjaśniając, na jakim terenie ma powstać 

infrastruktura drogowa. Burmistrz Przemysław Pacholski doprecyzował, że jest to grunt 

prywatny, należący do inwestora. Wyjaśnił, że proponowane przedsięwzięcie ma na celu 

aktywizację tego terenu oraz zmniejszenie natężenia ruchu samochodowego na tym 

odcinku drogi, aż do ronda i drogi S11. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły zwrócił uwagę, 

że całe przedsięwzięcie i zastosowane rozwiązania mają udogodnić i zapewnić lepsze 

warunki mieszkaniowe pod względem ograniczenia ruchu drogowego. Głos                    

w dyskusji zabrała radna Iwona Kosmalska informując, że nie wyobraża sobie żeby 

przez Dachową przejeżdżały samochody ciężarowe.  

Radny Piotr Szczepaniak zwrócił uwagę na ewentualne obciążenie komunikacyjne przez 

Robakowo-wieś. Burmistrz Przemysław Pacholski uspokoił zgromadzonych,                 

że urzędnicy pracujący przy tym projekcie mają przede wszystkim na uwadze dobro 

mieszkańców. Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania.    
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Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zaopiniowania wniosku w sprawie porozumienia dotyczącego budowy 

odcinków drogi w Robakowie i Dachowie - dodano 20.08.2024. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Bajoński 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu eSesja. 

 

Posiedzenie opuściła radna Anna Maria Andrzejewska. Od tej chwili w posiedzeniu 

uczestniczyło 19 radnych. 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

Projekty uchwał są załącznikami do protokołu.  

 

4ab) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:  

-  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037 

wraz z autopoprawką,  

- zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok wraz z autopoprawką. 

Projekty oraz zmiany i autopoprawki szczegółowo omówiła Katarzyna Szamałek 

Skarbnik MIG Kórnik.  
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Przewodniczący Adam Lewandowski zapytał o etap realizacji inwestycji przy                  

ul. Zwierzynieckiej w Bninie. Odpowiedzi udzielił  burmistrz Przemysław Pacholski 

informując, że środki finansowe muszą zostać przesunięte na kolejny okres, ponieważ 

wydłuża się czas realizacji przedsięwzięcia. Zakończenie inwestycji planowane  jest na 

rok 2025. Do tej wypowiedzi odniósł się radny Adam Zydroń upewniając się, że 

inwestycja ta nie jest zagrożona. Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na 

lata 2024-2037. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 

Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037        

z uwzględnieniem autopoprawki. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 

Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 

Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński 
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Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok z uwzględnieniem 

autopoprawki. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 

Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński 

 

4c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwały ustanowienia zasad 

przyznawania, wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowej dla 

przewodniczących organów wykonawczych jednostek. 

Projekt uchwały przedstawił Przemysław Pacholski burmistrz MiG Kórnik. Zmiana 

wysokości diet dla sołtysów została omówiona na spotkaniu z sołtysami i wynika          

ze wzrostu wskaźnika inflacji. Przewodniczący komisji Adam Lewandowski zwrócił 

uwagę na całokształt pracy sołtysów.  

Do dyskusji dołączyła radna Iwona Kosmalska informując, że przez dziewięć lat pełniła 

funkcję sołtysa i wie jaka to jest ciężka i żmudna praca.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie uchwały ustanowienia zasad przyznawania, wysokości diet i zwrotu kosztów 

podróży służbowej dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 

Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński 

 

Po głosowaniu głos zabrał radny Jarosław Jankowski pytając skąd pochodzi kwota 

bazowa przyznawana sołtysom w postaci diety. Na pytanie odpowiedział burmistrz 

Przemysław Pacholski informując, że jest to kwota uznaniowa i na przestrzeni lat nigdy 

nie była gdziekolwiek określana. Nie jest uzależniona od jakichkolwiek wskaźników, jak 

na przykład liczby mieszkańców w danym sołectwie.  

Radny Jerzy Walczyk poinformował, że wypłaty diet dla sołtysów  nie są obowiązkiem 

gminy i wiele gmin tego nie robi. Natomiast powstaje projekt ustawy, która będzie 

nakładać taki obowiązek na gminę.  

Radna Helena Świdurska powiedziała, że wysokość diety jest za mała.  

Dyskusję podsumował przewodniczący komisji Adam Lewandowski uważając,              

że w przyszłości można zastanowić się nad nowymi stawkami.  

Radny Maciej Brylewski uważa, że funkcja sołtysa jest mało wdzięcznym zadaniem        

i należy docenić trud jaki wkładają te osoby na rzecz swoich mieszkańców.  

Radny Jerzy Rozmiarek zgodził się  ze stanowiskiem  i propozycją podniesienia diet dla 

sołtysów. 
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4d) Zaopiniowanie projektu zmiany Uchwały Nr XXX/343/2013 Rady Miejskiej w Kórniku 

z dnia 30 stycznia 2013 roku w sprawie: ustalenia wysokości stawek procentowych opłat 

adiacenckich.  

Projekt uchwały szczegółowo przedstawił burmistrz Przemysław Pacholski wyjaśniając 

na czym polega opłata adiancencka i renta planistyczna oraz jak przedstawia się 

schemat czasowy opłat obowiązujący w gminie Kórnik.  

Radny Adam Zydroń zwrócił uwagę na wysokość opłaty adiacenckiej.  Zadał pytanie, 

czy wartość jaką uzyskamy nie będzie niższa niż koszty poniesione na jej ustalenie. 

Zaproponował uchylenie tej uchwały. Burmistrz Przemysław Pacholski poparł 

stanowisko radnego Adama Zydronia, ale ze względu na obowiązujące przepisy 

uchwała ta musi obowiązywać. Jednocześnie poinformował, że temat nie jest 

zakończony i zostaną podjęte odpowiednie kroki w celu  podjęcia decyzji, co do 

zasadności  takiego  przepisu.  

Radny Maciej Brylewski zwrócił uwagę na podział mieszkańców na dwie kategorie: 

mieszkańcy w stosunku do których nie były stosowane opłaty adiancencki  i inwestorzy, 

gdzie jest zupełnie inne podejście do wysokości opłat. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

odniósł się do wypowiedzi swojego przedmówcy odwołując się do zapisów prawnych, że 

wszystkie podmioty są równe względem prawa konstytucyjnego. Wprowadzenie 

różnicowania stawek pociągnie za sobą pomoc publiczną, która jest limitowana.           

W ocenie wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego nie ma możliwości różnicowania tej 

stawki. Dyskusję podsumował burmistrz Przemysław Pacholski uważając, że do 

każdego przedsiębiorcy działającego na terenie gminy Kórnik trzeba mieć indywidualne 

podejście.  

Radny Adam Zydroń zwrócił uwagę, że problem rozwiązałoby wprowadzenia podatku 

katastralnego, co zastąpiłoby obydwie obowiązujące teraz opłaty. Natomiast 

różnicowanie powinno być przedmiotowe, a nie podmiotowe.  Więcej uwag nie 

zgłoszono i przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr XXX/343/2013 Rady Miejskiej w Kórniku z dnia 30 stycznia 2013 

roku w sprawie: ustalenia wysokości stawek procentowych opłat adiacenckich. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta 

Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Brylewski, Robert Maliński, Helena Świdurska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński 

 

4e) Zaopiniowanie projektu uchwały zgody na nabycie udziałów w nieruchomości 

położonej w obrębie Robakowo, gmina Kórnik, (punkt zdjęto z porządku obrad). 

 

4f) Zaopiniowanie projektu uchwały o wyrażenie zgody na przyjęcie darowizny 

Dachowa.  

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły Kórnik zapoznał zgromadzonych z przedmiotem 

darowizny. Brak pytań. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenie zgody na przyjęcie darowizny Dachowa. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 

Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński 

 

4g) Zaopiniowanie projektu uchwały o wyrażenie zgody na nieodpłatne obciążenie 

nieruchomości służebnością drogi koniecznej nieruchomości gruntowej położonej          

w obrębie Robakowo, gmina Kórnik. 

Sebastian Wlazły Wiceburmistrz MiG Kórnik przedstawił przedmiot służebności. Brak 

pytań. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenie zgody na nieodpłatne obciążenie nieruchomości służebnością drogi 

koniecznej nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Robakowo, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 

Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński 

Radna Magdalena Pawlaczyk nie głosowała za pomocą systemu eSesja. 

 

4h) Zaopiniowanie projektu uchwały o wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego i zawarcie umowy sprzedaży nieruchomości położonych w Gądkach. 

Sebastian Wlazły Wiceburmistrz MiG Kórnik zapoznał zgromadzonych z przedmiotem 

darowizny. Brak pytań. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

sprzedaży nieruchomości położonych w Gądkach. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 

Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński 

 

4i) Zaopiniowanie projektu uchwały sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu. 
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Głosowano w sprawie: 

sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Poznańskiemu. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 

Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński 

 

4j) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Wielkopolskiemu. 

Przemysław Pacholski Burmistrz MiG Kórnik omówił projekt uchwały. Warunkiem 

uruchomienia kolejnych połączeń do Poznania jest pomoc finansowa gminy Kórnik. Brak 

pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Pomoc finansowa Województwu Wielkopolskiemu - PKM 2024-2027. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 

Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński 

 

Przez aklamację przesunięto punkt 8, czyli  zapoznanie się z pismem Kasy Rolniczego 

Ubezpieczenia Społecznego Oddziału Regionalnego w Poznaniu, przed punkt  5.  

Radny Jerzy Walczyk zapytał radną Małgorzatę Skrzypczak, od którego roku 

zainteresowana jest zatrudniona w Kasie Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego 

Oddział Regionalny w Poznaniu. Radna Małgorzata Skrzypczak przedstawiła swoją 

ścieżkę zawodową w KRUS Oddział Regionalny w Poznaniu. Odniosła się do treści 

pisma i stwierdziła,  że przez okres dwóch i pół roku, kiedy piastowała stanowisko 

Kierownika Placówki Terenowej w Grodzisku Wielkopolskim, nie ma sobie nic do 

zarzucenia. Swoje obowiązki wypełniała sumiennie i nie rozumie decyzji Dyrektora Kasy 

Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego Oddział Regionalny w Poznaniu o zwolnieniu 

jej. Radny Jerzy Walczyk zaproponował zwrócenie się do KRUS Oddział Regionalny     

w Poznaniu z prośbą o szersze uzasadnienie swojego stanowiska. Pomysł swojego 

przedmówcy poparł również przewodniczący komisji Adam Lewandowski.  

Radna Marta Kowalczyk zadała pytanie Przemysławowi Barczyńskiemu Radcy 

Prawnemu MiG Kórnik, co  w przypadku gdy rada miasta odrzuci wniosek o zwolnienie 

radnej Małgorzaty Skrzypczak. Radca prawny wyjaśnił, że mandat radnego polega też 

na jego ochronie i pracodawca przed zmianą warunków pracy lub zerwania stosunku 

pracy musi uzyskać zgodę rady miasta. Jeżeli Rada Miasta i Gminy Kórnik nie wyrazi 

zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radną Małgorzatą Skrzypczak będzie musiała 
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uargumentować swoją decyzję. Następnie musi zostać podjęta uchwała o braku zgody 

na zwolnienie. W takim przypadku pracodawca w ramach swojej aktywności będzie 

mógł kwestionować decyzję rady do organu nadzorczego, czyli wojewody argumentując, 

że Rada Miasta i Gminy Kórnik nie ma  racji i udowodnić rację swojej decyzji. 

Przemysław Pacholski Burmistrz MiG Kórnik zwrócił uwagę, że w takich kwestiach 

pracownik ma prawo zwrócić się i dochodzić swoich praw przed sądem pracy.  

Radny Maciej Brylewski zadał pytanie czy nastąpi zajęcie stanowiska w przypadku 

oddania głosu wstrzymującego przez radnych. Radca prawny Przemysław Barczyński 

wyjaśnił, że bez uchwały nie ma zgody. Jednocześnie zwrócił uwagę, że wniosek do 

Rady Miasta i Gminy Kórnik wpłynął i trzeba na niego odpowiedzieć. Przemysław 

Pacholski Burmistrz Miasta i Gminy Kórnik dodał, że nie zajęcie stanowiska w tej 

sprawie oznacza tak zwaną milczącą zgodę. Sprecyzowano wniosek i przystąpiono do 

głosowania. 

 

Do posiedzenia dołączyła radna Anna Maria Andrzejewska. Od tej chwili w posiedzeniu 

uczestniczyło 20 radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosku do KRUS o doprecyzowanie i rozszerzenie uzasadnienia rozwiązania stosunku 

pracy. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Brylewski, Robert Maliński 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Bajoński 

  

Po głosowaniu powrócono do pkt 5. Dalsza część posiedzenia komisji przebiegała 

zgodnie z ustalonym porządkiem obrad. 

 

5. Zapoznanie się z gospodarką odpadową prowadzoną przez Wodociągi Kórnickie        

i Usługi Komunalne WODKOM Kórnik Sp. z o.o.  

Robert Przybysz Prezes Wodociągów Kórnickich i Usług Komunalnych WODKOM 

Kórnik Sp. z o.o. szczegółowo omówił gospodarkę odpadową – prezentacja jest 

załącznikiem do protokołu.  

Radny Jerzy Walczyk podziękował prezesowi za przybycie i za przedstawioną 

prezentację. Zwrócił uwagę na rosnące koszty gospodarowania odpadami. Przypomniał, 

że spółka była nie dawno kontrolowana przez Komisję Rewizyjną Miasta i Gminy Kórnik. 

Odniósł się do powstania punktu przeładunkowego, wiążących się z tym procedur           

i pozwoleń jakie trzeba uzyskać, żeby umożliwić odbioru odpadów bezpośrednio od 

mieszkańców. Zapytał jakie są możliwości finansowe i techniczne spółki na świadczenie 

tego typu usług. Robert Przybysz prezes WODKOM odpowiedział, że koszty cały czas 

się zmieniają, ale według ostatnich szacunków będzie to około piętnastu milionów 

złotych. Do dyskusji dołączył wiceburmistrz Sebastian Wlazły, który zapytał ile 

specjalistycznych pojazdów na początek będzie potrzebowało przedsiębiorstwo. Pan 

Robert Przybysz poinformował, że na początek wystarczy siedem pojazdów. Radna 

Danuta Paluszkiewicz zwróciła uwagę na bałagan i śmieci leżące pod koszami na 

śmieci, które zalegają na wjeździe do Kórnika i przy promenadzie oraz na pozarastane 

ścieżki dla pieszych i chodniki. Problem ze śmieciami notorycznie pojawia się z czasie 

dni wolnych od pracy. Prezes zwrócił uwagę na bardzo duży ruch turystyczny, jaki 

mamy w tym okresie w Kórniku. Zaproponował zwiększenie częstotliwości sprzątania 
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tych terenów przynajmniej w czasie natężonego ruchu turystycznego. Z takim 

stanowiskiem zgodził się też wiceburmistrz Bronisław Dominiak. 

 

Posiedzenie komisji opuścił radny Andrzej Surdyk. Od tej chwili w posiedzeniu 

uczestniczyło 19 radnych. 

  

Radna Małgorzata Skrzypczak zwróciła też uwagę na inne skwery w Kórniku, które są 

nie koszone. Brakuje też koszy na śmieci. Radny Adam Zydroń wyjaśnił, że 

zapotrzebowanie na kosze na śmieci wystarczy zgłosić ten do Wydziału Eksploatacji 

Infrastruktury Technicznej UMiG Kórnik. Natomiast w przypadku braku koszenia trawy, 

to nie wszystkie tereny zielone są przeznaczone do regularnego koszenia. Mamy też 

obszary łąk kwietnych, których się tak często nie kosi. Dyskusję podsumował 

wiceburmistrz Bronisław Dominiak informując, że wraz ze spółką WODKOM przyjrzy się 

tym problemom i tam gdzie będzie trzeba zintensyfikuje działania.  

Radny Sebastian Stein zapytał dlaczego usługi spółki WODKOM są tak drogie. Poprosił 

o wyjaśnienie sytuacji nie wykonania usługi przez spółkę WODKOM pomimo wcześniej 

umówionego terminu. Robert Przybysz prezes spółki WODKOM nie zgodził się ze 

stanowiskiem radnego.  Zaproponował spotkanie w celu wyjaśnienia tych sytuacji. 

Radna Helena Świdurska zaproponowała powstanie punktu na terenie obecnego 

PSZOK, gdzie będzie można pozostawić rzeczy niepotrzebne, ale jeszcze niezużyte. 

Robert Przybysz prezes WODKOM poparł pomysł radnej, jednakże ze względu na 

obecną sytuację jest on niemożliwy do zrealizowania.  

Następnie Aneta Nowak-Flaczyńska kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami 

Komunalnymi UMiG Kórnik przedstawiła prezentację z obecnie prowadzonej gospodarki 

odpadowej – prezentacja jest załącznikiem do protokołu.  

Radny Maciej Brylewski zapytał o ile musiałaby wzrosnąć stawka za wywóz śmieci dla 

każdego mieszkańca gmina Kórnika mogła przestać dopłacać. Na pytanie odpowiedział 

radny Jerzy Walczyk, że taka informacja została już podana w przedstawionej 

prezentacji. Jest to kwota prawie trzydziestu dziewięciu złotych. Radny Maciej Brylewski 

zapytał również czy gmina Kórnik dopłaca do przedsiębiorstw znajdujących się na 
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terenie gminy Kórnik. Odpowiedzi udzielił wiceburmistrz Sebastian Wlazły informując, że 

to nie jest dopłata, a wykazana różnica do opłaty. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

dodał, że były lata gdzie te stawki dla przedsiębiorców były maksymalne jakie mogła 

nałożyć gmina Kórnik, a i tak były bardziej opłacalne niż oferty innych usługodawców. 

Dzięki temu rozwiązaniu nie ma problemu składowania śmieci poza terenem do tego 

przeznaczonym. Sebastian Wlazły wiceburmistrz MiG Kórnik dopowiedział, że dzięki 

mieszkańcom stawki za wywóz odpadów są stosunkowo niższe niż gdyby na terenie 

gminy Kórnik były tylko przedsiębiorstwa. 

 

6. Zapoznanie się ze sprawozdaniem prezesa Kórnickiego Stowarzyszenia Sportowego 

KOTWICA. 

Członkowie KSS KOTWICA Bartłomiej Olszewski i Wiktor Giczela przedstawili                 

i szczegółowo omówili prezentację dotyczącą gospodarki finansowej klubu – prezentacja 

jest załącznikiem. 

Przewodniczący komisji Adam Lewandowski podziękował za przybycie i przedstawioną 

prezentację oraz pogratulował osiągniętych wyników. Następnie przystąpiono do 

dyskusji. 

 

Posiedzenie komisji opuściła radna Iwona Kosmalska. Od tej chwili w posiedzeniu 

uczestniczyło 18 radnych. 

 

Radny Adam Zydroń zapytał ile zabraknie klubowi pieniędzy po podpisaniu współpracy 

ze sponsorami. W jakiej wysokości jest opłata za dziecko ćwiczące w akademii oraz 

jakie jest wynagrodzenie dla trenera, a także jakie ulgi z tytułu sponsoringu mają firmy. 

Bartłomiej Olszewski członek zarządu KSS KOTWICA odpowiedział, że do końca roku 

zabraknie kwoty stu pięćdziesięciu tysięcy  złotych. Opłata za pierwsze dziecko wynosi 

sto pięćdziesiąt złotych miesięczne, za kolejne osiemdziesiąt złotych. Odniósł się do 

informacji przekazanej już podczas ostatniego spotkania, że wynagrodzenie dla trenera 

nie wzrośnie i w tej chwili wynosi maksymalnie trzy tysiące złotych miesięcznie.  Każdy 
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sponsor kwotę przeznaczoną na klub KSS Kotwica może doliczyć sobie do ulgi 

podatkowej.  

Radny Michał Buchwald zadał pytanie o wysokość deficytu klubu sportowego                

w przyszłym roku. Bartłomiej Olszewski poinformował, że nie ma takiej wiedzy na tę 

chwilę, ponieważ dane te są zmienne.  

Radny Wojciech Fieduk poprosił o udzielenie informacji o cenie biletu na mecz. 

Przedstawiciel KSS KOTWICA Bartłomiej Olszewski odpowiedział, że jest to kwota 

piętnastu złotych od osoby. Radny Wojciech Fieduk zaproponował, żeby ze względu na 

dofinansowanie, jakie klub KSS KOTWICA otrzymał z budżetu gminy Kórnik 

zrezygnować z pobierania opłat od mieszkańców. Bartłomiej Olszewski poinformował,  

że  klub  zastanowi się nad złożoną propozycją. 

Radny Michał Buchwald poparł pomysł swojego przedmówcy. Zaproponował dołączenie 

darmowych wejściówek na mecz piłki nożnej w Karcie Mieszkańca. Pomysł ten poparła 

radna Danuta Paluszkiewicz.  

Radny Maciej Brylewski zapytał w jakiej formule prawnej funkcjonuje stowarzyszenie 

oraz jakie jest przełożenie dzieci, które trenują na finalny rezultat bycia zawodnikiem 

zespołu seniorskiego. Zwrócił uwagę na duży koszt finansowy prowadzenia zespołu 

trzecioligowego. Pan Bartłomiej Olszewski odpowiedział, że stowarzyszenie 

zarejestrowane jest jako stowarzyszenie zwykłe. Niestety z przykrością obserwuje się 

spadek zainteresowania dzieci sportem, dlatego klubu łączą się, żeby pozostali 

zawodnicy mieli gdzie trenować. Jako zespół piłkarski czwartoligowy wydatki klubu były 

zupełnie inne. Jako klub piłkarski trzecioligowy przepisy wymagają od klubu piłkarskiego 

zupełnie innego działania.  

Radny Jarosław Janowski zapytał czy klub piłkarski prowadzi rozmowy ze sponsorami. 

Jeżeli tak, to na jakie wpłaty może liczyć klub. Wiceprezes klubu piłkarskiego KOTWICA 

udzielił odpowiedzi, że przez cały trwają rozmowy z potencjalnymi sponsorami, ale na 

razie nie ma konkretnych deklaracji, co do wielkości dofinansowania klubu piłkarskiego 

KSS KOTWICA.  

Radny Robert Maliński przypomniał propozycję wprowadzenia w struktury KSS 

KOTWICA osoby, której zadaniem byłoby kontrolowanie wydatków klubu piłkarskiego. 
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Do tej propozycji odniósł się przedstawiciel klubu piłkarskiego KOTWICA Bartłomiej 

Olszewski odpowiadając, że nie widzi żadnych przeciwwskazań, a klub piłkarski             

z chęcią udostępni swoje sprawozdania finansowe.  

Przewodniczący komisji Adam Lewandowski podziękował za przedstawienie prezentacji    

i obecność na komisji. 

 

7. Zapoznanie się z wnioskiem organizatora zawodów Kórnik Triathlon 2024. 

Przewodniczący komisji Adam Lewandowski powitał kolejnego gościa zaproszonego na 

posiedzenie komisji Pawła Kotasa w celu zapoznania radnych ze złożonym wnioskiem  

o dofinansowanie do zdarzenia sportowego Kórnik Triathlon 2024 – dokument jest 

załącznikiem do protokołu. Pan Paweł Kotas przedstawił zakres swojej działalności oraz 

opowiedział o przygotowaniach i samym wydarzeniu jakim jest Kórnik Triathlon 2024. 

Zapoznał zgromadzonych radnych z filmami z organizacji takiej imprezy – filmy 

dostępne są pod linkami:      

-https://drive.google.com/file/d/1fNeJ5PZ1HpY3Ih_pagGcpom-fetjyvS/view?usp=sparing 

- https://youtu.be/Y29R08-Zog8?si=AxbKgUODQfemk5wb. 

Dyskusję rozpoczęła radna Anna Maria Andrzejewska, która bardzo pozytywnie oceniła 

całą imprezę i towarzyszącą jej atmosferę.  

Całokształt imprezy i jej organizację pod względem uzyskania wszystkich niezbędnych 

pozwoleń bardzo dobrze ocenił Sebastian Wlazły Wiceburmistrz MiG Kórnik. 

Organizator imprezy przyznał, że obowiązków, które trzeba spełnić jest dużo, ale nie są 

to rzeczy, których nie da ogarnąć.  

Radny Adam Zydroń pochwalił całe przedsięwzięcie sportowe. Odniósł się do złożonego 

wniosku. Zapytał o zaangażowanie gminy Kórnik w organizację tego wydarzenia, ile 

osób wzięło udział i ile wynosiło wpisowe. Pan Paweł Kotas wyjaśnił, że impreza jest 

organizowana przez pracowników jego firmy oraz przez wolontariuszy.  Gmina Kórnik 

wspiera nas finansowo w wysokości dziesięciu tysięcy złotych, poza tym organizator ma 

możliwość korzystania z terenów zielonych gminy Kórnik. Wpisowe kształtuje się           

w wysokości od stu sześćdziesięciu złotych do sześciuset złotych w zależności od 
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dystansu. W tym roku udział wzięło jeden tysiąc sześćdziesiąt osób. To jest impreza 

komercyjna.  

Radny Jarosław Janowski pogratulował pomysłu, zapytał jaki jest zysk z jednej imprezy            

w Kórniku dla organizatora oraz ile osób zatrudnionych jest przy organizacji takiej 

imprezy w formie wolontariatu. Organizator nie ujawnił danych finansowych. Przy 

organizacji triathlonu pracuje dwudziestu pięciu wolontariuszy plus seniorki ze 

stowarzyszenia Wspaniała Siódemka w Kórniku.  

 

Posiedzenie komisji opuściła radna Magdalena Pawlaczyk, a dołączy radny Krzysztof 

Bajoński. Od tej chwili w posiedzeniu uczestniczyło 18 radnych. 

 

Radny Michał Buchwald zapytał o wpisowe dla dzieci oraz zaproponował zniesienie 

wpisowego dla dzieci ze szkół kórnickich z chwilą ewentualnego dofinansowania ze 

środków finansowych gminy Kórnik. Pan Paweł Kotas odpowiedział, że wpisowe dla 

dzieci kształtuje się w wysokości dwudziestu dziewięciu złotych. Oczywiście z wielką 

chęcią zarezerwuje pakiety startowe dla dzieci z naszej gminy.  

Radny Jarosław Janowski zapytał czy impreza ta jest zgłoszona do Polskiego Związku 

Triathlonu. Pan Paweł Kotas odpowiedział, że nie jest zgłoszona, ponieważ wiąże się to        

z dodatkowymi kosztami dla organizatora.  

Radny Sebastian Stein pozytywnie odniósł się do organizacji tej imprezy.  

Bronisław Dominiak Wiceburmistrz MiG Kórnik zaproponował przekazanie wniosku 

kierunkowo, a nie kwotowo do burmistrza MiG Kórnik. Sebastian Wlazły Wiceburmistrz 

MiG Kórnik poinformował, że po rozmowie z burmistrzem Przemysławem Pacholskim  

proponują minimalne wsparcie finansowe tego przedsięwzięcia.  

Radny Maciej Brylewski zapytał jak gmina ma traktować imprezy komercyjne i z jakiej 

puli środków to będzie finansowane. Przewodniczący Adam Lewandowski zwrócił 

uwagę, że formę finansowania wskaże burmistrz na następnej komisji budżetowej. 

Głosowanie ma na celu  wskazanie kierunku podjęcia decyzji, a nie wysokość kwoty 

dofinansowania. Sebastian Wlazły wiceburmistrz MiG Kórnik przekazał, że teraz 

proponujemy państwu minimalne wsparcie finansowe w wysokości kosztu, które 
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organizator ponosi w stosunku do Kórnickiego Centrum Sportu i Rekreacji OAZA Kórnik. 

Radny Jerzy Rozmiarek zaproponował przełożenie dyskusji na następną komisję. 

Więcej uwag nie wniesiono i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zaopiniowania minimalnego wsparcia i przekazania  wniosku organizatora 

zawodów Kórnik Triathlon 2024  Burmistrzowi MiG Kórnik. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta 

Paluszkiewicz, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marta Kowalczyk, Jerzy Rozmiarek 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Brylewski 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Surdyk 

Radna Anna Maria Andrzejewska, radny Krzysztof Bajoński i radny Adam Zydroń nie 

głosowali za pomocą systemu eSesja. 

 

9. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Uczestniczącym w posiedzeniu radnym zostało przedstawione do wiadomości pismo, 

które wpłynęło do Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik – pismo jest załącznikiem do 

protokołu. 

  

Radny Adam Zydroń zapytał o cenę tej kamienicy. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

zapoznał radnych z dokumentacją budynku oraz kosztem ewentualnego remontu. Ze 
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względu na fakt, że budynek jest współwłasnością gminy Kórnik trudno jest dojść do 

konsensusu z obecnymi właścicielami. Budynek jest w strefie konserwatorskiej co 

dodatkowo utrudnia podjęcie decyzji o wykupie części budynku. Potrzebna jest też 

aktualna wycena tej nieruchomości. Radny Adam Zydroń zaproponował przełożenie 

tego tematu na kolejną komisję. Radny Jerzy Walczyk zgodził się ze stanowiskiem 

swojego przedmówcy. Radna Helena Świdurka zwróciła uwagę na atrakcyjną lokalizację 

nieruchomości i możliwość wykorzystania budynku przez pracowników tutejszego 

urzędu. 

 

 

 

 

10. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Lewandowski 

zakończył posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów MiG Kórnik. 

 

                                                                                                    Przewodniczący komisji 

                                                                                                     /-/ Adam Lewandowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Protokołowała: Ewa Woźniak 

 


